

English	Arabic
Gatherings at home and large family events	التجمعات في المنزل والمناسبات العائلية الكبيرة
There are no limits on visits to your home, however group sizes should not exceed 100 people.	لا توجد حدود للزيارات إلى منزلك، ولكن يجب ألا يتجاوز حجم المجموعة 100 شخص.
You still need to maintain physical distancing of 1.5 metres and practise good hygiene.	لا يزال عليك الحفاظ على التباعد الشخصي لمسافة 1,5 متر وممارسة النظافة الصحية الجيدة.
Do not visit someone else's house if you or they are feeling unwell.	لا تزور منزل شخص آخر إذا كنت أنت أو هو متوَعِّكًا.
While there are no longer restrictions for household visits, we must all be sensible when having people to our homes and put in place control measures.	في حين لم تعد هناك قيود على الزيارات المنزلية، يجب أن نكون جميعًا واعين عند وجود أشخاص في منازلنا ووضع تدابير للتحكّم.
This includes knowing who is there and at what times, downloading the COVIDSafe app, joining Flu Tracker and participating in important Your Say Community Panel engagements and health surveys that will help the ACT respond as best as it can.	وهذا يشمل معرفة من هو موجود وفي أي وقت، وتنزيل تطبيق COVIDSafe ، والانضمام إلى Flu Tracker ، والمشاركة في مشاركات Your Say Community Panel والاستطلاعات الصحية التي ستساعد ACT على الاستجابة بأفضل ما يمكن.